
Til Ordfører Ørjan Albrigtsen 

Interpellasjon om datasikkerhet.  

Samfunnet er i stadig endring, og det er flere plasser du registrerer din informasjon og 
da er det viktig at din informasjon ikke kommer på avveie. Samfunnet er mer digitalisert 
enn tidligere, og det vil fortsette i framtiden. Dermed er personvern og datasikkerhet 
blitt mer aktuelt i dagens samfunn. Vi må stille oss spørsmål om hvem som eier 
informasjonen vår, hvordan skal disse utveksles og hvem skal bruke informasjonen vår? 

 Fra og med 1. juli 2018 fikk vi i Norge en ny personverns-lovgivning GDPR (General 
Data Protection Regulation), som skal gi oss forbrukere digital beskyttelse, slik at vår 
informasjon ikke blir brukt av uvedkommende. Med dette har mange virksomheter plikt 
til å opprette personvernombud.  Artikkel 37 i GDPR-forordningen sier at virksomheten 
skal utpeke et personvernombud bla. dersom: databehandlingen utføres av en offentlig 
myndighet eller et offentlig organ, hovedvirksomheten består av aktiviteter som krever 
regelmessig og systematisk overvåkning i stor skala av personer.  

Dette betyr at Skjervøy kommune også skal ha utarbeidet en oversikt over hvilke 
personopplysninger kommunen har og hva opplysningene brukes til (formålet med 
bruken), slik at risikovurderinger av de ulike behandlingene er utført, for å ivareta 
innbyggernes rettigheter.  

Spørsmål:  

1. Hva gjør kommunen for å følge lovene i forhold til GDPR forordningen og 
personvern?  

2. Har kommunen et personvernombud? 
3. Hvilke risikoanalyser er det gjort i forhold til innføring av GDPR i kommunen? 

 

 

Skjervøy, 04.11.19 

Kommunestyrerepresentant, Rødt/SV 

Line Ivara Nilsen Eliassen 
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